
 Protokoll fört vid möte med styrelsen i    
……………….Kulturarv Marieholm ekonomisk förening. 

20 januari 2020    KL.18.00    

 

Sture Jonsson                SJ Närv Annika Särnmark                  AS      Närv 

Anders Hermansson     AH Närv Berit Pettersson                   BP Närv 

Lage Bard                      LB Närv Lars Magnusson                  LM Närv 

Karl-Gunnar Sandström KGS Närv Johan Malm                         JM - 

Andreé Holmström         AH - Berit Skärfve Gullbrand      BSG Närv 

Lars Göran Högberg Närv   

    

    

1. Sture Jonsson   öppnade mötet. 

2. Dagordningen godkändes 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justerare: Annika Särnmark 

5. Ekonomi: Intäkter 2019 medlemsavgifter 10500 kr komunalt bidrag 250 000 

kr. Utgifter 257 000 kr prel.resultat 4000 kr .Projektmedel ca 290 000 kr. 

6. Ärenden: Kanalprojektet,. Anders Bard har samlat in allt material som finns 

sen förut. Fortsätter och håller kontakt med Länsstyrelsen om projektet.Anders 

Hermansson bistår i fortsatta samråd med markägarna, avseende upplag av 

grävmassorna. Vassklippning i Mosjön är fiskevårdsföreningens ansvar; Sture J 

tar kontakt. 

7. Övrigt: Årsstämman 17 mars 2020 kl 18,00. Styrelsen samlas kl 17,00 i 

Marieholms kyrka. Klart med Monica Lembke som talar om Harry Sjöman. 

Annonseras i Västboandan, KGS ansvarar för det samt beställning av förtäring 

av Mr Coock. 

 

Nästa möte: 17 mars 2020. Kl 17,00        Mötet avslutades av Sture Jonsson     

Sekreterare K-G Sandström   Justeras Annika Särnmark 


